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I. Åben - Optageliste til dagpleje/daginstitutioner
Sagsnr: 06/102 
Sagsansvarlig: contan
J. nr.: 16.06.01
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Til efterretning
Forvaltningen fremlægger optageliste pr. januar 2006 samt en særskilt opgørelse over 
dagplejen.

Bilag

- 13401 Åben Optageliste daginst.

-13411 Åben optageliste dagplejen

Indstilling
Det indstilles, at optagelisterne tages til efterretning.
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Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget ovennævnte til efterretning.

2. Åben - Ændret tidsplan for oplæg om fælles 10.klassecenter for 
kommende Frederikssund kommune
Sagsnr: 06/90 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 17.01.04
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
På baggrund af beslutninger i de 4 sammenlægningskommuner har Projektgruppen for Børn 
og Unge nedsat en arbejdsgruppe, der skal fremkomme med et oplæg om etablering af et 
fælles 10.klassecenter. Der er peget på en central beliggenhed i forbindelse med 
Marienlystskolen med nærhed til Gymnasiet og Handelsskolen med mulighed for et vist 
lokalemæssigt fællesskab.
Tidsplanen for arbejdet har været aflevering af forslag til 1.marts 2006 til politisk behandling 
og opstart til 1.august 2007.
Arbejdsgruppen har holdt møde den 25.november d.å. og har drøftet vanskelighederne ved 
at overholde den aftalte tidsplan i forbindelse med, at Folketingets arbejde med ændrede 
regler synes at pege på væsentlige ændringer fra 1.august 2008 - i stedet for som tidligere 
antaget pr. 1.august 2007.
Vi har haft kontakt til Undervisningsministeriet for at høre nærmere om lovgivningsarbejdet 
for ændring af lov om 10.klasse. Det oplyses, at der er mange politiske aspekter i 
forbindelse med ændring af bestemmelserne for 10.klasse. Samtidig er der tale om en 
særdeles kompliceret lovgivning, der omfatter ændringer i en række andre love - 
brobygningslov, vejledningslov, lov om efterskoler, friskoler, gymnasier og erhvervsskoler. 
Undervisningsminister Bertel Haarder har i en pressemeddelelse fra 1.december d.å. 
orienteret nærmere om regeringens tanker. Der tales om helt at afskaffe 10.klasse til fordel 
for en ungdomsklasse, der er målrettet unge med manglende faglige færdigheder, og unge, 
der falder fra en ungdomsuddannelse. Ungdomsklassen skal bestå af ét modul på et halvt år 
- eventuelt 2 halve år for nogle. Indholdet skal være almen undervisning, brobygning og 
praktik. Der vil kunne være mange forskellige udbydere ud over den kommunale folkeskole.
I et efterfølgende bilag er de samlede beskrivelser, der omhandler ungdomsklassen gengivet 
fra pressemeddelelsen
Regeringens oplæg vil kunne undergå større eller mindre ændringer i forbindelse med det 
kommende lovgivningsarbejde.
Konkret viden om indhold vil vi først kende, når den ændrede lovgivning er besluttet.
Ideelt set vil der fremkomme 1.lovforslag til folketinget til januar 2006, men det vil kunne 
trække ud til senere på foråret. Det forventes, at en ændret lovgivning vil være vedtaget 
inden sommerferien 2006 med virkning fra l.augsut 2008.
Det er arbejdsgruppens og projektgruppens vurdering, at det vil være formålstjenligt at 
koordinere det lokale arbejde med oprettelse af et 10.klassecenter med folketingets tidsplan. 
Alternativt vil vi skulle lave oplæg på baggrund af de eksisterende regler for 10.klasse. Det 
vil i så fald rumme oplæg om tilbygning til Marienlystskolen med 5-6 klasseværelser med 
tilhørende fælles- og grupperum - formentligt omkring 600 kvadratmeter. Det vil videre 
forudsætte, at faglokaler, m.v. vil kunne anvendes på Marienlystskolen og gymnasiet,
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hvilket ikke er undersøgt konkret. Der vil også skulle findes løsning på muligheder for at 
kunne benytte idrætsfaciliteter.

Vurdering
Arbejdsgruppen har vurderet, hvorvidt vi vil kunne rumme vore 10.klasser i skoleåret 
2007/08 i de eksisterende tilbud - henholdsvis Marbækskolen i Skibby, Kingoskolen i 
Slangerup og Falkenborgskolen i Frederikssund. Det vil blive vanskeligt at finde plads på 
Kingoskolen, men det vurderes, at der vil kunne skaffes plads inden for kommunens 
samlede rammer - først og fremmest på Marbækskolen og Falkenborgskolen. Om 
nødvendigt vil der kunne skaffes plads på Møllegårdskolen.
Det frie skolevalg vil kunne nødvendiggøre, at den nye Frederikssund kommune i skoleåret 
2007/08 i så fald deles op i 2-3 skoledistrikter for 10.klasseområdet med angivelse af en 
maksimum klassestørrelse. Projektgruppen for Børn og Unge vil kunne fremkomme med 
oplæg hertil.
Det skal tilføjes, at 10.klasse inden for de eksisterende rammer i dette skoleår vil kunne 
opleves som mindre attraktivt for elever, og at det vil kunne medføre en lidt større tilgang til 
10.klasse på efterskoler.
Arbejdsgruppen og projektgruppen vil følge lovgivningsarbejdet og vil fremkomme med 
konkret forslag til ny tidsplan samt eventuelt ændret kommissorium, når det er muligt. 
Samtidig vil vi arbejde videre med at sikre konkret vurdering af de relevante tekniske 
forhold i forbindelse med tilbygningsmuligheder ved Marienlystskolen - herunder hvornår 
oplæg og beslutning senest skal foregå i forhold til ibrugtagning pr. 1.august 2008.
En enig arbejdsgruppe og projektgruppe indstiller, at der træffes politisk beslutning om at 
tidsplanen koordineres med folketingets arbejde med at ændre lovgivningen, således at et 
kommende forslag fra arbejdsgruppen kan være baseret på præcis viden om indhold og 
struktur af det kommende 10.klassetilbud.

Bilag

- 13351 Åben

- 13350 Åben

bilag til ændret tidsplan 

Ændret tidsplan

Indstilling
At Udvalget godkender en udskydelse af tidsplanen.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget godkender indstillingen om at udskyde tidsplanen.

3. Åben - Psykologsituationen i Skibby kommune
Sagsnr: 06/114 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 81.00.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:
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Sagsfremstilling
Skolebestyrelsen på Ferslev skole fremsender skrivelse af 4. januar 2006, idet man gerne vil 
udtrykke sin bekumring for den store udskiftning af skolepsykologer.
I løbet af de sidste 31/2 år har Ferslev skole oplevet at blive betjent af 8 forskellige 
skolepsykologer, 4 har været fast tilknyttet skolen, medens andre ha løst uopsættelige 
opgaver i de perioder, hvor skolen var uden "egen" psyklolog. For familier, der står med et 
problem, er det -meget forståeligt - frustrerende ofte at skulle mødes med en ny person, og 
for skolen er det også vanskeligt at få opbygget et kontinuerligt samarbejde med PPR.
Derfor vil bestyrelsen kraftigt opfordre til, at politikkerne søger at finde årsagen til den store 
udskiftning, og ikke mindst forsøger at gøre noget ved situationen. Bestyrelsen er klar over, 
at der ved kommunesammenlægningen vil ske ændringer, men vi mener dog, at de 
nuværende sisuation er så uholdbar, at der børn gøres noget nu.

Vurdering
Forvaltningen har udarbejdet forslag til svarskrivelse

Bilag

- 13458 Åben Psykologsituationen i kommunen

Indstilling
Det indstilles, at forslag til svarskrivelse godkendes.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har godkendt at forslaget til 
svarskrivelse fremsendes.

4. Åben - Ung + kommissorium
Sagsnr: 06/120 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 16.03.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Kim Gildberg SSSP-konsulent fremsender forslag til evt. ungdomspension.Det er ikke 
lykkedes at få svar fra alle kommuner, men da et af formålene i den nye anbringelsesreform 
er at de unge skal blive i nærmiljøet, forestiller vi os en ungdomspension hovedsagelig for 
unge i Skibby.Vi har valgt at kigge ca. 2 år tilbage og frem til og med i dag, så kan vi alene i 
Skibby kommune komme i tanke om ca. 15 unge, som ville have haft stort udbytte af at 
være anbragt på en ungdomspension.Af disse 15 unge har ca. halvdelen (eller har haft)
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støttekontaktpersoner til en pris af ca. 8.000 pr. md. Ca. 4 har været anbragt eller er fortsat 
anbragt til en ca. pris på mellem kr. 35.000-60.000 om måneden. Tilbagemeldingen fra 
Slangerup Kommune lyder, at de har stor mangel på botræning i forbindelse med udslusning 
fra anbringelse til egen bolig, så hvis vores tilbud også indeholder botræning, så kan de pt. 
"mønstre" 4-5 stykker.

Vurdering
Målgruppe for Ung + / ungdomspension

6 faste pladser + 1 akut
De unge mellem (14-23 år) vi i dag kan se er nogenlunde selvhjulpende, der 
dog ikke fungerer på deres eget værelse / familieomgivelser og hvor en 
støtte/kontaktperson ikke er tilstrækkeligt.
Unge hvor familienetværket ikke er tilstrækkeligt stærkt eller besidder de 
ressourcer, som de unge har brug for på deres vej fremover.
Unge der i en kortere eller længere periode har brug for et sted, hvor der 
findes faste rammer og regler.
Tidsperspektiv, det må kunne forventes, at indenfor 1 år kan den unge sluses 
videre til egen familie / eget værelse / eller andet.
Unge som er i risikogruppen for at komme ud i misbrug/kriminalitet, men dog 
stadig kan rettes op med voksne der "gider" dem.
Unge der bliver forsømt på forskellig vis f.eks. forældre der selv har et 
misbrug eller ikke selv har ressourcerne, så de kan videregives til egne børn 
og unge.
Unge der af den ene eller anden grund er kommet ind på en skæv bane. 
Skole/arbejde/forældre/kammeratskab eller mangel på samme 
Socialt udstødte af kammerskabsgruppen 
Unge der med lidt hjælp kan sikres et værdigt liv.
Ikke
Unge, der er kendte misbrugere 
Unge, hårdt kriminelle 
Behandlingskrævende 
pædagogiske overvejelser
Som tidligere beskrevet i "forslag til akutboliger"
Et hus medfaste rammer og regler og traditioner samt oplevelser 
Et sted hvor den unge indgår i den daglige drift / uddannes i botrænning.
Et sted, hvor det skal være en lettelse at bo, væk fra dagligdagens kaos.
Et sted, hvor man ved / hvor man har de voksne
Et sted, hvor man har lyst til at give afkald på andre fristelser for at kunne 
bibeholde sin bolig.
Et personale, der arbejder udfra fælles værdier og holdninger.
Et personale, der altid starter dagen positivt
Et personale, der har autentiske voksne med kompetence og som forstår at 
bruge denne hensigtsmæssigt.
Kompetence...
Der skal være mulighed for at lederen at "udvise" en ung, hvis ikke husets 
regler overholdes, dette for at komme fremtidige konflikter i forvejen.
Der skal være mulighed for at kunne iværksætte en omgående 
handling/konsekvens, ved evt. overtrædelser.
Unge der ikke kan overholde husets regler skal kunne opsiges.

Økonomi
Økonomi.
Driftsudgift pr. år........................................... kr. 1.800.000 - 2.200.000
Pladspris........................................................ca. kr. 25.000 pr. mdr.
(ved normering inkl. nattevagt)................................................... ca. kr. 31.000 pr. mdr.
Normering 112 timer pr. uge (ved nattevagt 156 timer pr. uge.)



Dagsorden Side 7 af 17

I normeringen er ikke døgn bemanding, men personale dækning efter behov henover dagen 
(døgnet).
Pladsprisen er afhængig af hvilke udgifter der indregnes som boligudgift.
Priserne er brutto udgifter. Dvs. der ikke er modregnet for indtægter fra beboerne for 
husleje/ kost m.v. En stor del af beboerne forventes at have indtægt løn/SU og skal dermed 
betale for husleje/kost.
Prisen er udregnet ud fra en belægningsprocent på 100 %
Etableringsudgifter
Boligindretning: møbler/hårdhvidevarer- værelser + fællesrum.................. kr. 200.000
Der er ikke prisudregning på de bygningsmæssige ændringer der skal udføres før barakkerne 
indrettet til ungdomspension.

Indstilling
At udvalget drøfter sagen.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har besluttet at forvaltningen udarbejder et konkret 
forslag, når byrådet har behandlet sagen omkring af køb af Røde Korscentret.

5. Åben - Udtrædelse af pårørendegruppen på Nordhøj
Sagsnr: 06/117 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 00.01.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Annie Hansen ansøger om at udtræde af pårørendegruppen på Nordhøj, grundet 
arbejdsmæssige årsager.
Der udpeges en ny repræsentant.

Indstilling
Det indstilles, at udvalget efterkommer Annie Hansens anmodning og udpeger en anden 
repræsentant.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har udpeget Kristian Moberg.

6. Åben - Dosisdispensering i Skibby kommune
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Sagsnr: 06/96 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 16.20.05
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Efter liberalisering af apotekerloven i 2002, har indenrigsministeriet opfordret kommunerne 
til at formidle anvendelse af dosisdispenseret medicin fra apotekerne. Dosisdispenseret 
medicin skal erstatte manuelt doseret medicin, der bliver udført af sygeplejersker og social- 
og sundhedsassistenter. Målgruppen er brugere der indtager medicin regelmæssigt og i 
stabile forløb.
Loven blev vedtaget som et led i en national kvalitetssikringsstrategi, hvor menneskelige 
lidelser og omkostninger på grund af medicineringsfejl, skulle mindskes, samt at reducere 
mængden af returmedicin til destruktion.

Høring
Sundhedsafdelingen har indgået en mundtlig aftale med læger og apotek i Skibby om, at de 
brugere der er målgruppen, overgår til dosisdispensering (se bilag) fra januar- februar 06. 
Den tid, der tidligere er anvendt til selve doseringsopgaven, vil Sundhedsafdelingen anvende 
til forebyggelse og sundhedsfremme. Omfanget af opgaveændringer evalueres i december 
06.

Det anslås at ca. 1/3 af alle de ca. 120 brugere sundhedsafdelingen doserer medicin fo r , 
hører ind under målgruppen.

Økonomi
Brugerne skal betale et pakkegebyr på ca. 50 kr. pr gang, samt betale for den medicin der 
bliver pakket for 1-2 uger. Brugerne undgår, at købet hele glas med tabletter, som måske 
ikke bliver anvendt. Pakkegebyret er tilskudsberettiget, hvis dosisdispenseringen er 
ordineret af en læge.

Bilag

- 13380 Åben Dosisdispensering - baggrund for projektet

Indstilling
Det indstilles, at forslag til dosisdispensering godkendes.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har godkendt forslaget til dosisdispensering.

7. Åben - Vold overfor plejepersonalet
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Sagsnr: 06/130 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 81.00.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Til orientering
I perioder har Omsorgscentret Nordhøj borgere boende, der på grund af demens- eller 
sindslidelser, er svært udad reagerende. Pleje af den type borgere kræver en særlig viden, 
konduite og ofte øgede personaleressourcer.
Medarbejdere på Nordvænget 19 har siden den 14. oktober 2005, hvor en svært udad 
reagerende person flyttede ind, anmeldt 25 voldsepisoder, hvor borgeren uden forvarsel, har 
angrebet personalet, eksempelvis med knytnæveslag i ansigtet, spark, bid, lussinger og 
umotiverede kast med varme drikke der rammer ansigtet, arme m.v. Episoderne er oftest i 
forbindelse med personlig hjælp.
I samme periode har der været brugt magtanvendelse mod borgeren i 9 tilfælde i form af 
kortvarig fastholdelse og guidning til egen bolig. Demenskonsulent Karen Schmidt er 
demensstøtteteamet har periodevis været på afdelingen for tæt at observerer episoderne 
med henblik på, at forebygge disse og for at superviserer personalet. Borgerens medicin er 
justeret i samråd med Gerontopsyk. Team. Al personale i Ældreservice har intern 
uddannelse i demenspleje og organisationen har siden 1999 haft et velfungerende 
voldsressourceteam som arbejder med forebyggelse af voldsepisoder udfra organisationens 
voldspolitik. På trods af forebyggelse viden har organisationen være nødsaget til, for at 
beskytte øvrige beboere og forebygge voldsepisoder, at indsætte fast vagt hos borgeren 
siden den 22. november 2005. Dette tiltag har medført en merudgift indtil videre på ca. kr. 
35.000,-.

Indstilling
Det indstilles at sagen tages til efterretning.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget sagen til efterretning.

8. Åben - Leverede timer samt udvikling af forbrug vedrørende § 71 
ydelser
Sagsnr: 06/84 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 16.08.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
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Orientering vedrørende Sundhedsafdelingens procentvise forbrug og leverede ydelser i 
december måned.
I December måned har leverede ydelser ligget stabilt.
Der har været et let fald i forbruget som følger af effektivisering af arbejdsgange og færre 
opgaver med tøjvask og indkøb.

Bilag

- 13310 Åben Graf

Indstilling
Det indstilles, at orienteringen tages til efterretning.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget sagen til efterretning.

9. Åben - Redegørelse for tilsyn på plejehjem i 2005
Sagsnr: 06/83 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 16.07.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Skibby Kommune skal en gang årligt udgive en samlet redegørelse for tilsynet med 
plejehjem i kommunen.
Tilsynet på plejehjemmet er sammensat af dels et uanmeldt embedslægetilsyn, dels et 
uanmeldt fagligt tilsyn og endelig et anmeldt dialogbaseret tilsyn.
Tilsynene fandt sted den 12.april 2005, den 3 og 4.maj 2005 og den 26.oktober 2005.
Selve redegørelsen ses i vedlagte bilag, her skal udredes de anbefalinger til indsatsområder, 
som redegørelsen giver anledning til.

Vurdering
Forslag til indsatsområder:
■ Det bør overvejes om der kan ses på rengøringsstandarden
■ Der oprettes igen et kostråd hvor borgerne og pårørende får plads.
■ Der er arvet midler som skal gå til flere aktiviteter, hvilket stemmer god overens med 

borgernes ønsker. Der udarbejdes aktivitetsplaner for længere perioder, så borgerne 
kender disse.

■ Der udarbejdes mål for plejen, ernæring og genoptræning/aktivitet i plejeplanerne.
■ Der skal arbejdes med at systematisere og bearbejde de registrerede hændelser og fejl 

med henblik på forebyggelse.
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■ Den tilpassede procedure i forhold til det dialogbaserede tilsyn fungerer og der foreslås 
ingen ændringer i denne.

Bilag

- 13308 Åben Redegørelse

Indstilling
Det indstilles, at udvalget drøfter forslag til indsatsområder samt godkender redegørelsen.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har godkendt redegørelsen.

10. Åben - Responstider og aktivitetet for ambulancekørsel
Sagsnr: 06/110 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 16.00.40
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Til orientering
På udvalgets møde den 29. november 2005 besluttede udvalget at anmode om yderligere 
spørgsmål til amtets svar omkring responstider, idet man manglede oplysninger på. hvorvidt 
de lange responstider skyldes, at ambulancerne skal rekvireres f.eks. fra Stenløse, 
Frederiksvær og eller Hundested, eller et andet sted indenfor Frederiksborg amt, men meget 
langt væk fra Horns Herred, og/eller om det er Frederikssund Broen, der er problemet. 
Frederiksborg amt fremsender skrivelse af 9. januar 2006, idet de oplyser, at disse 
spørgsmål ikke kan besvares entydigt. Amtets anbulanceentreprenær fører ikke løbende 
statistik over akutkørsel fordelt på udførende station. En sådan statistik vil iøvrigt ikke 
belyse de aktuelle kørselsafstande eller responstider, da ambulancer som regel er "på hjul", 
når de rekvireres. Ved disponering af akutambulance vil vagtcentralen altid via elektronisk 
GPS sende den nærmeste frie ambulance til ulykkestedet.
Da Horns Herred, som tidligere anført, ikk er et naturligt gennemfartsområde for 
ambulancekørsel, kan det ikke udelukkes at Frederikssund Broen i spidsbelastning kan have 
en vis indflydelse på responstiden, men som nævnt kan dette ikke dokumentes faktuelt.

Indstilling
Det indstilles, at amtets svar tages til efterretning

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
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Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget ovennævnte til efterretning.

11. Åben - Status sygedagpenge 08.12 - 31.12.2005
Sagsnr: 06/81 
Sagsansvarlig: ketkol 
J.nr.: 16.19.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Mål:
Gennemsnitlig varighed: under 25 uger 
Over 52 uger: under 5.

Status for perioden 8. december 2005 til 31. december 2005
Beregningsuge Uge 49 Uge 50 Uge 51 Uge 52

Antal saqer i alt 75 84 93 91
Gennemsnitlig 
varighed, uger

25,5 25,0 23,6 25,2

Over 52 uger 11 12 12 12

Opgjort i uge 52
Antal sager i kategori 1 (glatsager) 22 (opfølgning hver 8.uge)
Antal sager i kategori 2 (risikosager) 44 (opfølgning hver 4.uge)
Antal sager i kategori 3 (alvorlig sygdom) 4 (opfølgning hver 8. uge)
Antal sager der endnu ikke er visiteret 21 (opfølgning ikke fastlagt)
Bemærkninger:
Gennemsnitlig varighed ligger aktuelt pænt omkring 25 uger. Derimod stagnerer antal 
personer over 52 uger.
Aktuelt har en af dagpengesagsbehandlerne været sygemeldt siden medio december. Der 
må påregnes sygemelding i endnu 14 dage.
Dette betyder, at opfølgningsterminerne i mellem 16 til 20 sager ikke har kunnet 
overholdes, hvilket kan medføre fratagelse af refusion i den periode, hvor sagerne ikke er 
fulgt op. Sagerne fordeles til øvrige sagsbehandlere.
For at styrke opfølgningsindsatsen skønnes det hensigtsmæssigt at benytte flere andre 
aktører jf. dagpengelovens § 24 f. Vedlægges til orientering.
Man har haft møde med TeamAktiv, som kan varetage en del af opfølgningsindsatsen, 
herunder iværksætte nødvendige arbejdsprøvninger og følge op på disse. Prisen ligger 
mellem 5.000 kr. til 7.500 pr. måned, afhængig af sagens kompleksitet. Udgiften er ikke 
omfattet af servicevækstrammen.

Lov om dagpenge ved sygdom eller fødsel
§ 24 f. Kommunen kan som led i at styrke opfølgningsindsatsen overlade opgaver til andre 
aktører. Ansvaret for indsatsen påhviler fortsat kommunen.
Stk. 2. Kommunen udarbejderen opfølgningsplan, inden anden aktør inddrages. I planen 
fastsættes den anden aktørs indsats m.v.
Stk. 3. Beskæftigelsesministeren kan fastsætte regler om, hvordan indsatsen kan varetages 
af andre aktører.
Fra lovforslagets bemærkninger:
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Kommunerne anvender allerede i dag andre aktører i et vist omfang. Det foreslås, at der 
bygges videre på de gode erfaringer hermed, og at kommunerne i større omfang gør brug af 
den viden og indsats, som andre aktører kan bidrage med.

Vurdering
Som led i at fremme anvendelse af andre aktører og dermed styrke opfølgningsindsatsen 
foreslås, at det i lovgivningen fastsættes, at kommunen kan overlade opgaver til andre 
aktører. Det betyder, at kommunen, hvor det er formålstjenligt, anvender andre aktører i 
opfølgningsindsatsen for at bringe sygemeldte hurtigere tilbage på arbejdsmarkedet. 
Kommunen kan således inddrage andre aktører, når den indsats, den enkelte sygemeldte 
har behov for, ikke kan stilles til rådighed af kommunen, eller når den indsats, den enkelte 
har behov for, mere effektivt kan stilles til rådighed af en anden aktør.
Andre aktører skal kunne anvendes såvel i afklaringsfasen som i fasen, hvor den sygemeldte 
skal tilbage i beskæftigelse enten på hidtidig eller på ny arbejdsplads. Ansvaret for opgaven 
påhviler fortsat kommunen.
Kommunerne kan ikke ved at indgå aftaler med en anden aktør fralægge sig ansvaret for, at 
lovgivningens krav til opgavens varetagelse opfyldes. Ansvaret for indsatsen vil fortsat 
påhvile kommunen, som har pligt til at føre tilsyn med, hvordan opgaven løses.

Indstilling
Det foreslås, at kommunen, inden man inddrager en anden aktør i et sygeforløb, skal 
udarbejde en opfølgningsplan, der løbende kan justeres i samarbejde med den anden aktør 
og den sygemeldte.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har godkendt indstillingen.

12. Åben - Udtrædelse af UU-Vest samarbejdet
Sagsnr: 06/116 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 17.04.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Til orientering
Ølstykke kommune fremsender skrivelse af 3. januar 2006, hvori de ønsker at udtræde af 
UU-vest samarbejdet den 1. januar 2007.
Årsagen hertil er, at Stenløse kommune indgår i Egedal kommune den 1. januar 2007, og 
inden da skal Sammenlægningsudvalget for Egedal kommune tage stilling til, hvilket 
Ungdommens Uddannelsescener Egedag kommune skal være tilknyttet.
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Indstilling
Det indstilles, at ovennævnte tages til efterretning.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget ovennævnte til efterretning.

13. Åben - Orientering om § 17 kørsel til egen læge med telebus
Sagsnr: 06/127 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 13.05.03
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Til orientering
Ældreservice fremsender orientering om § 17 kørsel til egen læge i telebus.
På Skole-, social- og sundhedsudvalgets møde den 29.11.05 orienterede Ældreservice, om 
de vanskeligheder der opstod, når visiterede borgere § 17 skulle benytte sig af telebus til 
egen læge.
På møde den 27.10.05 med HUR og Telebus (Jensens Turistfart) blev man enige om at 
skærpe informationen til de ældre om brugen af ordningen, for så at evaluere ordningen 
efter endnu et par måneder.
På møde den 04.01.06 mellem parterne kunne det konstateres, at der havde været i alt 5 
klager af forskellige karakter, men ingen inden for den sidste måned. At telebus har måtte 
afvise 2 borgere pga. kapacitetsproblemer, men ellers kører 3 borgere i gennemsnit pr. 
dag til egen læge, og at borgere generelt er blevet mere positive overfor ordningen.
På den baggrund enedes parterne om at fortsætte samarbejdet, foreløbig til 
kontraktperioden udløber den 31.07.06.

Indstilling
Det indstilles, at ovennævnte tages til efterretning.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget sagen til efterretning.

14. Åben - Lokaleforholdene i Klub 200
Sagsnr: 06/113 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 16.06.09
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
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Fraværende: Annie Hansen 
Afbud:

Sagsfremstilling
Jette Christensen og Betina Falk har fremsendt skrivelse af 20. december 2005, idet de ikke 
mener, at udvalgets besvarelse af 1. december 2005, er fyldstgørende i forhold til de 
spørgsmål og henstillinger de har til forholdene i Klub 200.
Udvalget behandlede en henvendelse på sit møde den 29. november 2005. Henvendelsen 
drejede sig om manglende dagslystilgang, anvendelse afsikringsrum, toiletforhold og 
indeklima i klubben.
Formanden har den 12. januar 2006 fremsendt yderligere svar.

Bilag

- 13621 Åben Svar af 12. jnauar 2006 fra kommunen

- 13455 Åben Lokaleforholdene i klub 200

Indstilling
Det indstilles, at formandens svarskrivelse tages til efterretning.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget skrivelsen til efterretning. Der forventes 
afholdt møde med bestyrelsen.
Hanne Kyvsgaard, Jens Timm Jensen og Kristian Moberg indtager særstandpunkt, idet de 
ikke er enige i en del af ordvalget i brevet.
Annie Hansen er fraværende uden afbud.

15. Åben - Efterretningssag
Sagsnr: 06/145 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 16.00.08
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Sagsfremstilling
Til efterretning.
Ældre- og handicaprådet fremsender regnskab for perioden 1. januar til 31. december 2005.

Bilag
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- 13591 Åben Regnskab 2005

Indstilling
Det indstilles, at regnskabet tages til efterretning.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har taget ovennævnte til efteretning.

16. Åben - Formandens meddelelser januar 2006
Sagsnr: 06/88 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 00.01.00
Sagen afgøres i: Skole-, social- og sundhedsudvalget
Fraværende: Annie Hansen
Afbud:

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 24-01-2006
Skole-, social- oa sundhedsudvalget har fået følgende meddelelser:
a.
Formanden har været i Grenå og set på Rødekorscenterbygning. Grenå har lavet 
daginstitutioner i deres bygninger. Indretningerne er meget fleksibelt.
Formanden syntes også at det vil være en god ide at give Rødekorscentret i Skibby et andet 
navn.
b.
3 sager om bulimi - ikke bevilge penge til Kildehøj. Amtet henviser hele tiden til deres egne 
behandlingsmuligheder. I den ene sag har forældre skrevet til amtet og andre instanser. I 
den anden sag har forældre skrevet til amtet og har også haft kontakt med dagbladet BT her 
på rådhuset. Amtsborgmester vil gerne holde møde omkring brugen af Kildehøj. 
Forvaltningen har også korresponderet med amt og ministerium.

Bilagsoversigt

Punktnr. Tilgang Titel Reference

1 Åben Optageliste daginst. 13401
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1 Åben optageliste dagplejen 13411

2 Åben bilag til ændret tidsplan 13351

2 Åben Ændret tidsplan 13350

3 Åben Psykologsituationen i kommunen 13458

6 Åben Dosisdispensering - baggrund for projektet 13380

8 Åben Graf 13310

9 Åben Redegørelse 13308

14 Åben Svar af 12. jnauar 2006 fra kommunen 13621

14 Åben Lokaleforholdene i klub 200 13455

15 Åben Regnskab 2005 13591

Underskriftsside

Niels Jørgen Pedersen - Formand

Jens Brogaard Jensen - Medlem

Kristian Moberg - Medlem

Hanne Kyvsgaard - Medlem

Jens Timm Jensen - Medlem

Birgit Bangshof Mortensen - Medlem

Annie Hansen - Medlem


